
Referat fra FAU møte 27.10.2015 

Tilstede: 

Ane Stølen Guibert, Pia Agneta Oskarsson, Frode Pedersen, Therese Eliassen, Marianne Kjøde, Kjersti 

Hodne, Gøril Brekken Oppedal, Linda Book Dalsgård, Edmond Wold Gaulen, Åge Skår 

 

Referat fra 14.10.2015 ble godkjent. Dette er sendt skolen og vil bli lagt ut på skolens nettsider. 

Sak 1. Presentasjonsrunde av nytt FAU: Alle har med seg erfaringer og tanker om hva man kan bidra 

med som foreldrerepresentant ved skolen. Noen har bevisst ønsket seg til FAU, mens andre er med 

som en konsekvens av at ingen andre meldte seg.  Felles enighet om at det er viktig å se frem over og 

sørge for at FAU er et organ som kan bidra positivt for et best mulig skolemiljø for våre barn.  

Sak 2. Valg: Gøril Brekken Oppedal valgt som nestleder. Anne Marie Fenstad fortsetter som kasserer. 

Sak 3. Rektor har lest og kommet med kommentarer på flere av punktene i referatet fra FAU møtet 

den 14.10. Dette ble gjennomgått. 

‐ Lydanlegget som skolen har kjøpt inn i samarbeid med FAU er på plass og fungerer godt. 

‐ Vedrørende stien fra Skinstø til Haukedalen: Skolen har fått melding om at det arbeides med 

lys i øvre del. Skolen får lite informasjon om saken, da dette arbeidet organiseres av andre. 

‐ Åpningstider SFO: Denne saken har tidligere vært tatt opp av daværende SFO leder. Den gang 

var dette ikke ønskelig blant foreldrene. Timeantallet må være det samme uavhengig av 

lengden på SFO dagen. En forlengelse av SFO dagen vil dermed resultere i flere stengte 

langdager.  

‐ Effekt sammenslåing Haukedal/Skinstø: Rektor peker på at dette pedagogisk har resultert i 

godt og enklere samarbeid mellom pedagogene. Det er blitt likere praksis på trinnene og 

tettere bemanning med assistenter både i skole og SFO. I forhold til økonomi trekker rektor 

frem at det ble dekket midler til en ekstra klasse frem til sommerferien. Denne støtten er nå 

falt bort. Det er prioritert å sette inn mer hjelp i klassene uten at det ligger enkeltvedtak om 

spesialpedagogisk hjelp til grunn, i tillegg har skolen hatt mulighet ti å oppgradere en del 

læreverk. Rektor regner med at skolen skal klare å gå i balanse fra januar 2016. 

‐ Foreldreundersøkelsen: Skolen har merket seg resultatet av denne. Rektor trekker frem at 

det er en viss ulikhet mellom resultatene fra foreldreundersøkelsen, elevundersøkelsen og de 

tilbakemeldingene skolen ellers får.  

‐ Sikkerhet i klatrestativ: Det har akkurat vært mellomkontroll på skolens lekeplassutstyr. Det 

kom ingen anmerkninger. Stativ og fallunderlag er etter de forskrifter som gjelder.  

Sak 4. Ønske om forlenget åpningstid av SFO: Aktuell FAU kontakt gir tilbakemelding til 

innmelder om rektors informasjon vedrørende de konsekvenser dette vil gi for det totale SFO 

tilbudet. Dersom det fortsatt er ønskelig at FAU ser på saken, så må det først gjøres undesøkelser 



for hvor mange dette er interessant for etc. Det synes å være få barn igjen sent på SFO om 

ettermiddagene, og det er kanskje tvilsomt at dette vil få flertall når konsekvensen er flere 

stengte langdager.. 

Sak 5. Stien fra Skinstø til Haukedalen. Arbeidet her skulle vært igangsatt i sommer. Dette har 

ikke skjedd, men har nå startet opp. Saken følges opp videre.     

Sak 6. TV aksjonen er nå vel overstått. Det var 5 representanter for fjorårets FAU som var 

ansvarlig for denne. Arrangementet gikk fint. Årets FAU velger 3‐5 representanter som tar på seg 

ansvaret for neste års aksjon. Det var et lite utlegg på kr 200 i forbindelse med småinnkjøp til 

arrangementet. Dette dekkes av FAU. 

Sak 7. Refleksens dag. Denne arrangeres av FAU. Åge, Edmund, Marianne og Gøril melder seg. 

De avtaler seg i mellom en dag og stiller fra kl 7.30‐8.30 i skolens oppkjørsel for å dele ut refleks 

mm.  

Sak 8. Utviklingssamtaler ved skolen. Det er kommet innspill på at det er utfordrende at disse er 

lagt til dagtid, og at foreldrene selv må stå for interne bytter. Det synes som om praksis for 

hvordan og når disse finner sted er noe ulik ved skolen. FAU har inntrykk av at de fleste lærerne 

strekker seg langt for at samtalene skal la seg gjennomføre, og oppfordrer foreldre som har 

problemer her å ta kontakt med kontaktlærer.  

Sak 9. Kvalitetsoppfølging. FAU leder vil sammen med representant fra lærerne og elevrådet 

delta 1 dag på dette. Torsdag 29. Oktober vil det finne sted en kveldssamling med mer 

informasjon om dette. Leder av FAU har ikke mulighet til å delta her, men nestleder stiller.  

 

Referent:  Linda Book Dalsgård  


